
卡特彼勒

卡特彼勒（通州）有限公司位于江苏省南通市通州区锡通科技产业园，占地面

积 320亩，由卡特彼勒亚太区试验场和大型轮式装载机工厂组成。 

亚太区试验场是卡特彼勒无锡研发功能的有力补充，主要为亚太区设计和生产

的卡特机器提供工程测试和产品开发服务。

大型轮式装载机厂生产全新的大型装载机机型，以满足中国和其它新兴市场的

客户需求。

卡特彼勒（通州）有限公司

地址：江苏省南通市通州区锡通科技产业园竹松路 18 号 
邮 编：226300

（通州）有限公司
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Caterpillar 
(Tongzhou) Ltd.
Caterpillar (Tongzhou) Co., Ltd. is located in Xitong Technology Park, Tongzhou, Jiangsu Province, China and 
occupies 53 acres. It is a shared campus between Asia Pacific Proving Ground (APPG) and the Large Wheel 
Loader manufacturing facility.

The Asia Pacific Proving Ground (APPG) is an expansion of Caterpillar China Research and Development 
Center in Wuxi and provides engineering validation and product development services for Cat products 
designed or produced in the Asia Pacific region. 

The Large Wheel Loader manufacturing facility produces a new model of wheel loader to support customer 
demand in China and other growth markets. 

Caterpillar (Tongzhou) Co., Ltd.
Address:  No. 18 Zhusong Road, Xitong Science & Technology 
Industrial Park, Tongzhou District, Nantong, Jiangsu Province, China  
Postcode: 226300



Caterpillar (Tongzhou) Co., Ltd.

©2015 Caterpillar All Rights Reserved.CAT, CATERPILLAR, their 
respective logos, “Caterpillar Yellow,” the “Power Edge” trade dress as 
well as corporate and product identity used herein, are trademarks of 
Caterpillar and may not be used without permission.




